الرئيس التنفيذي للمجموعة **Group Chief Executive Officer**

Date:

03 November 2022

Ref:

10 / 10 / 461 / 2022

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Disclosure of Lawsuits and Court Judgments Court Judgement in Favour of KFH

With reference to the above and as part of Kuwait Finance House 'KFH' responsibility to comply with Article (4-1-1/14) of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following:

A judgement of the Court of First Instance has been issued in favor of KFH (the plaintiff) obligating Messrs./ Ministry of Health (the defendant) to pay financial dues of KD 15,197,020.140 (Fifteen Million, One Hundred and Ninety-Seven Thousand and Twenty Dinars and 140 fils).

Attached is Appendix (7) 'Disclosure of Lawsuits and Court Judgments' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA and Bahrain Bourse.

بيت التمويل الكويتي **Kuwait Finance House**

03 نوفمبر 2022

2022 / 461 / 10 / 10

المحترم

السيد/ الرئيس التنفيذي

بورصة الكونت

الإشارة:

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية حكم قضائي لصالح بيتك

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم (4-1-14/1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلى:

قد صدر حكم محكمة أول درجة لصالح بيتك (المدعي) بإلزام السادة / وزارة الصحة (المدعى عليه) بمبلغ 15,197,020.140 ديناركوبتي (خمسة عشر مليون ومائة وسبعة وتسعون ألف وعشرون دينار و 140 فلس) عن مطالبة بمستحقات مالية.

مرفق لكم نموذج رقم (7) "الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية"، وقد تم تزويد كلاً من السادة / هيئة أسواق المال ويورصة البحرين بنسخة منه.

Best Regards,

Abdulwahab Issa Al-Rushood

Acting Group Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

3 November 2022

3 نوفمبر 2022

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (7)

ملحق رقم (7)

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

Court Judgement in Favour of KFH

حكم قضائي لصالح بيتك

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments

Date	Listed Company Kuwait Finance House (KFH)	
3 November 2022		
Case Automated No.	212404120	
Case No	2021/7484	
	Commercial / Civil / Government / 2	

Case Subject

 KFH (the plaintiff) requested financial dues as a result of supplying medical products and equipment by the (the second defendant) to the (the first defendant) and obliging the latter to pay the value of the products and equipment to KFH.

Court Issued the Judgment - circuit

Health

other

2 November 2022	Court of First Instance	
	Case Parties	
Plaintiff	Kuwait Finance House	
Defendant	• The legal representative of	the

Judgment Date

The Judgment is in Favour of

Ministry

defendant

Kuwait Finance House

The Concluding Judgement of The Court of First Instance

• The court obligated the first defendant (Ministry of Health) ex officio to pay the plaintiff (KFH) an accumulated due amount of Fifteen Million, One Hundred and Ninety-Seven Thousand and Twenty Dinars and 140 fils) for the period from 16 June 2016 until 31 January 2022 and requested the defendant to pay the expenses and KD 20 for legal fees.

The Concluding Judgement of The Court of Appeal

The Concluding Judgement of The Court of Cassation

The Potential Effect of The Judgement on The Company

 No impact at the moment as the judgement has been issued by the Court of First Instance and may be challenged by filing an appeal.

نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية

الشركة المدرجة	التاريخ
بيت التمويل الكويتي (بيتك)	3 نوفمبر 2022
212404120	رقم القضية الآلي
2021/7484 تجاري مدني كلي حكومة / 2	رقم الدعوى

موضوع القضية

• مطالبة بيتك (المدعي) بمستحقات مالية ناتجة عن قيام (المدعي عليه الأول) عليه الثاني) بتوريد منتجات ومعدات طبية إلى (المدعي عليه الأول) مع إلتزام الأخير بسداد قيمة المنتجات والمعدات الطبية لصالح بيتك.

المحكمة التي أصدرت الحكم - الدائرة	تاريخ الحكم
محكمة أول درجة	2 نوفمبر 2022

أطراف الدعوى		
• بيت التمويل الكويتي	المدّعي	
● الممثل القانوني لوزارة الصحة وآخر	المدّعي عليه	

الحكم لصالح

بيت التمويل الكويتي

منطوق حكم أول درجة

حكمت المحكمة بإلزام المدعي عليه الأول بصفته (وزارة الصحة) أن يؤدي المدعي (البنك) المديونية المترصدة في ذمته عن الفترة من 16 يونيو 2016 حتى 31 يناير 2022 وقدرها مبلغ (خمسة عشر مليون ومائة وسبعة وتسعون ألف وعشرون دينار و 140 فلس) وألزمته المصاريف ومبلغ عشرين دينار مقابل أتعاب المحاماة.

منطوق حكم الاستئناف

منطوق حكم التمييز

الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

لا يوجد آثر مالي حالياً، حيث أن الحكم صادر عن محكمة أول درجة،
 وقد يتم الطعن عليه بالاستئناف.



